
Referat generalforsamling 
Dato: 23.8.2023 
 

1. Valg af dirigent: Per Grumsen 
- Der er lovligt indkaldt til generalforsamling 

2. Bestyrelsens beretning præsenteres ved Karsten 
- Karsten fortæller, at man ønsker at melde sig til formandsposten, så vil han træde af. 
- Tilføjelser: Der er få tilmeldinger til åbent hus 
- Foreningen mangler fællesskab og ånd 
 
Der er ingen kommentarer til beretning: den er godkendt 
 

3. Regnskab præsenteres 
Udpluk: 
- Der er større anciennitet blandt vores instruktører, hvilket forhøjer udgifter til 

instruktører 
- Gymnastikskolen har givet overskud  
- Indkøb af redskaber (tung post) 
- Regnskabet godkendes 
 

4. Spørgsmål fra forsamling: 
- Bliver sommerhuset stadig lejet ud til børnehaver? 

o Ja, det er opadgående igen 
o Man kunne gøre mere reklame 

- Er det for dyrt at leje sommerhuset? 
o 500 kr. i døgnet + forbrug 
o Gratis for et gymnastikhold + forbrug 

 
5. Godkendelse til kontingentstigning  

- Vi har stadig fælles møder med de andre gymnastikforeninger om kontingentsatsen 
o Der deltager: Hjerting, Tarp, SIF, Jerne, EGF og Hermod 

- Der gøres opmærksom på, at der ikke er fælles opstart i kommunen. 
 

6. Der er ingen indkomne forslag 
 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer 
- Henrik vælges som kasserer  
- Stiller op til bestyrelsesposter: Lotte Steiness, Kasper Skogemann, Kent Rødgaard, 

Mette Staal, Mai Heinsvig  
- Valgresultat: Lotte, Kasper og Kent vælges ind 

 
8. Valg af suppleanter  

- Stiller op til suppleant: Søren Strand, Karin Vestergaard og Mette Staal 
- Valgresultat: Søren Strand og Karin Vestergaard 



9. Revisorer: Søren Strand genvælges som revisor. Karen Marie Keller genvælges som revisor 
suppleant. 

 
10. Spørgsmål fra forsamlingen: 

- Hvorfor lederbørn/samlever kun kan gå på 1 hold til nedsat kontingent? 
o Fordi det blev for dyrt, hvis man ikke betaler for kontingent på andre hold 

- Er der en optælling over, om andre foreninger har fremgang i deres medlemmer?  
o Ikke noget konkret svar 

- Får man tilskud fra DGI til kurser?  
o Nej kommunen giver tilskud til kurser 
o Men at være medlem af DGI gør, at man får kurser til medlemspris 

 
11. Eventuelt 

- Majbritt præsenterer åbent hus arrangementet 
o Der kommer flere ledere end tilmeldte 
o Flere ledere troede de havde tilmeldt sig åbent hus ved at tilmelde sig til 

ledermødet 
- Tøj: Vi skal have nyt foreningstøj i år 

o Muligvis tilkøb af bukser 
 


